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Zarząd Ogólnopolskiej Izby Gospodarczej Drogownictwa, w związku z wprowadzeniem stanu 
zagrożenia epidemicznego, działając w interesie ogólnego dobra publicznego – w imieniu 
Członków Izby – zwraca się z prośbą o akceptowanie dokumentów gwarancyjnych  
w formie elektronicznej, z podpisem kwalifikowanym.  
 
Obecna sytuacja i wynikające z niej utrudnienia takie jak wprowadzenie ograniczenia 
przemieszczania się i zmiana trybu pracy zdecydowanej większości zakładów – na pracę 
zdalną, są wyzwaniem które wymaga elastycznego i szybkiego rozwiązania. W naszym 
odczuciu zmiana dotychczasowych procedur i akceptowanie gwarancji elektronicznych  
z podpisem kwalifikowanym jako oryginałów gwarancji może stać się takim właśnie 
rozwiązaniem. Nasza prośba dotyczy zarówno gwarancji wadialnych, jak też gwarancji 
należytego wykonania i usunięcia wad i usterek.  
 
Uprzedzając wszelkie obawy, co do zasadności wprowadzenia takiego rozwiązania,  
pragniemy zaznaczyć, że forma elektroniczna gwarancji w żadnym przypadku nie 
osłabia wartości tego zabezpieczenia. Zgodnie z przepisami Kodeksu Cywilnego forma 
elektroniczna winna być traktowana jako równoważna z formą pisemną.  

Art. 781. Elektroniczna forma czynności prawnej 

Dz.U.2019.0.1145 t.j. - Ustawa z dnia 23 kwietnia 1964 r. - Kodeks cywilny  
§ 1. Do zachowania elektronicznej formy czynności prawnej wystarcza złożenie 
oświadczenia woli w postaci elektronicznej i opatrzenie go kwalifikowanym podpisem 
elektronicznym. 
§ 2. Oświadczenie woli złożone w formie elektronicznej jest równoważne z oświadczeniem 
woli złożonym w formie pisemnej. 
  
Wierzymy, że akceptacja dokumentów w formie elektronicznej, opatrzonych podpisem 
kwalifikowanym ułatwi utrzymanie ciągłości funkcjonowania i tym samym wesprze wiele 
przedsiębiorstw w dobie obecnego kryzysu. Z góry uprzejmie dziękujemy za pozytywne 
rozpatrzenie naszej prośby. 
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